
ШЕЛЬФ SHELF
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3405
Шельф серый 30,2x30,2
Shelf grey

3404
Шельф беж 30,2x30,2
Shelf beige

44

Рекомендуем применять затирку, одинаковую по цвету с плиткой; при использовании
контрастной – провести пробу на небольшом участке и убедиться, что поверхность легко
очищается. Если имеет место окрашивание, обработать поверхность защитными сред-
ствами. 
Подробнее – www.kerama-marazzi.com / Советы / Уход за керамической 
плиткой.

It is strongly recommended to use float grout of the same colour as the tiles. If you use the
grout finish of a different colour, it is better first test it on a small area and make sure that the
surface can be easily cleaned. If the tiles are coloured, treat the tile surface with a special pro-
tective coating. See www.kerama-marazzi.com / Advice/ Ceramic tiles care for more in-
formation.
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30.2 Х 30.2 

Индийский океан считается самым молодым. Широкая часть его
континентального шельфа – выровненной подводной части материка –
проходит вдоль полуострова Индостан на севере и западе в Бенгальском
заливе и на северо-востоке в Аравийском море. Шельф – это территория
прибрежных россыпей полезных минералов, здесь добывают песок, гравий и
коралловый известняк, используемые в строительстве. 

The Indian Ocean is considered to be the youngest. The wide part of its continental
shelf – the flat underwater part of the continent – stretches along the Hindustan Penin-
sula, in the north and the west in the Bengali Gulf, and the north-east in the Arabian
Sea. Shelf is a territory of coastal placers of minerals. Sand, gravel and coral lime-
stone used in construction are mined here. 

          шт. / pcs м2 кг / kg кор. / box м2 кг / kg

30,2 x 30,2 100 циклов / cycles 15 1,37 23,5 66 90,42 1581


